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1. Pag. 10: ‘Het management maakte eenduidige afspraken over de stijl van leidinggeven’. 
Kunt u heel in het kort verduidelijken wat er mankeerde aan de stijl van leidinggeven?

antwoord In de loop der tijd bleken er verschillende zienswijzen en interpretaties op de invulling 
van leidinggeven te zijn ontstaan. Wij brachten dat door een ingezet verbeterproces 
weer in lijn. (basis op orde). Ook is er voortschrijdend inzicht en zijn er veranderende 
omstandigheden waarop de organisatie doorontwikkeld (toekomstgericht door 
ontwikkelen).

2. Pag. 16: Uit de beleidsindicatoren blijkt dat de gemeente Medemblik qua formatie, 
bezetting en apparaatskosten beduidend lager scoort dan gemiddelde gemeenten. De 
veronderstelling ligt voor de hand dat hierin de voornaamste oorzaak ligt voor de 
stelselmatige capaciteitsproblemen. Wat weerhoudt u ervan om het personeelsbestand 
verder uit te breiden?

Antwoord Uitbreiding van het personeelsbestand wordt begrensd door de budgettaire ruimte die 
door het college aan de raad wordt gevraagd en waarmee de raad al dan niet instemt. 
Binnen die ruimte wordt de invulling bepaald door arbeidsmarktomstandigheden (denk 
aan schaarste op specifieke functies/vakgebieden), aantrekkelijkheid werkgever, 
arbeidsvoorwaarden etc..

3. Pag. 20: ‘De eerste stappen richting een sport- en cultuurpas zijn gezet’. Wat houden 
die eerste stappen in?

Antwoord In 2019 heeft Sport Service Noord Holland via de sportpas een aanbod voor de jeugd 
ingevuld. Daarnaast hebben we gekeken wie de beste partij is voor uitbreiding van het 
aanbod met culturele activiteiten. Sport Service heeft aangegeven ook die activiteiten 
op te kunnen halen bij de cultuurverengingen en hen te faciliteren. Vanaf 2020 zetten 
zij stappen richting een gecombineerde sport- en cultuurpas.



4. Pag. 20: ‘Wij voeren de cultuurnota uit. Bijvoorbeeld door kinderen in het 
basisonderwijs kennis te laten maken met muziekonderwijs’. Onvermeld blijft dat u in 
2019 óók de subsidie voor de muziekschool MOW hebt stopgezet, met een 
onvermijdelijk faillissement tot gevolg. Inmiddels worden er plannen uitgewerkt voor 
een nieuw soort ‘muziekschool’ waarbinnen docenten als ZZP-ers kunnen gaan lesgeven. 
Bent u bereid om de totstandkoming van een dergelijke organisatie (financieel) te 
ondersteunen?

Antwoord Wij hebben in 2019 de subsidie voor muziekschool MOW niet stopgezet. Met ingang van 
2019 traden wel de nieuwe regels voor subsidiering van het muziekonderwijs in werking. 
En op basis van die regels ging er minder subsidie naar MOW dan voorheen. Onze nieuwe 
regels in combinatie met afbouw van de subsidie in de gemeenten Enkhuizen en 
Drechterland hebben geleid tot een faillissement van de muziekschool in de huidige 
vorm. Wij ondersteunen de totstandkoming van een collectief van ZZP’ers, ook 
financieel. 

5. Pag. 35: ‘Samen met het Ontwikkelingsbedrijf Noord-Holland Noord zetten we in op de 
groei van bedrijvigheid en versterken van het ondernemers- en vestigingsklimaat.’ Eind 
2019 heeft u het contract met het Ontwikkelingsbedrijf voor 7 jaar verlengd. Waarom 
heeft u de raad niet over die overeenkomst geïnformeerd, terwijl er toch ongeveer een 
miljoen euro mee gemoeid was?

Antwoord Het contract met het Ontwikkelingsbedrijf is eind 2017 verlengd: Eind 2017 zijn de 
aandeelhouders een aandeelhoudersovereenkomst en dienstverleningsovereenkomst 
aangegaan voor de periode 2018 tot en met 2024. Wij legden deze overeenkomsten aan 
uw raad voor in een wensen en bedenkingenprocedure (DOC-17-006751) en informeerde 
u hierover met onder meer de raadsinformatienota (DOC-17-031632).

6. Pag. 116: ‘De gemeente Medemblik is voor een aantal toekomstige jaren verbonden aan 
verschillende huur- en leasecontracten’. Een voorbeeld hiervan is: Overeenkomst gazon, 
bermen en watergangen (€ 480.671,-). Hoeveel zouden we als gemeente ongeveer op 
het maaiwerk kunnen besparen als we niet wekelijks de gazons zouden maaien, maar 
bijvoorbeeld eens in de twee weken? En als we slechts 1 keer per jaar (in het najaar) de 
walkanten van de watergangen zouden maaien en uitbaggeren in plaats van 2 keer? 
Wanneer zou een dergelijke besparing kunnen worden geëffectueerd middels een 
nieuwe aanbesteding?

Antwoord Het beheer van de gazons wordt volgens een beeldkwaliteit plan uitgevoerd. Hierin 
wordt geen maaifrequentie genoemd, maar maximale hoogte van het gras. Het negatief 
bijstellen van de beeldkwaliteit zal de volgende consequenties hebben: meer meldingen 
van ontevreden inwoners, hogere onkruiddruk in goten en open verharding (tegels en 
klinkers) en hogere beheerlasten ten behoeve van het overgroeien van randen bij 
verhardingen. De hogere onkruiddruk wordt veroorzaakt omdat grassen de kans krijgen 
zich uit te zaaien.
De opdrachten Maaien gazons en Maaien bermen en watergangen hebben nog een 



looptijd tot 1 maart 2021. Door bovengenoemde consequenties is niet aan te geven wat 
de besparing zal zijn, mede omdat er in de herfst een nieuwe aanbestedingsprocedure 
wordt opgestart. Wij voorzien in plaats van een besparing juist een toename van 
beheerlasten, zeker op het vlak van onkruidbeheersing bij verhardingen. Vaarroutes 
worden tweemaal per jaar met behulp van een maaiboot gemaaid. De overige 
watergangen willen wij eenmaal per jaar gaan maaien. Dit in verband met het 
vergroten van de biodiversiteit.
Het baggeren van de watergangen wordt eens in de 7 tot 10 jaar uitgevoerd. Deze 
frequentie is minimaal om de afvoer van regenwater te garanderen.


